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Iz občinske hiše

Spoštovane občanke in občani!
Pred dobrimi dvemi leti je našo občino kar dvakrat prizadelo neurje 

s točo in kar nekaj časa je bilo potrebnega, da so bile odpravljene vse 
posledice. Sedaj pa nas je prizadelo obilno deževje, zaradi katerega so 
vodotoki neverjetno narasli in povzročili poplave, kakršnih ne pomnijo 

niti najstarejši prebivalci. Tudi pred dvemi leti so 
prizadetim v nesreči najprej priskočili na pomoč 
prostovoljni gasilci ter pripadniki civilne zaščite in 
tudi tokrat je bilo tako. Brez oklevanja so se odzvali 
pozivom svojih predpostavljenih, izredno sistema-
tično in organizirano, z učinkovitimi ukrepi so zašči-
tili premoženje svojih občanov. Veliko težav so imeli, 
saj padavine dolgo niso ponehale, vodostaji pa so 

se dvigali še dva dni po tem, ko je dež prenehal. Izredno dolgi in naporni 
so bili dnevi, predvsem pa noči, tako za prizadete kot za reševalce. 

Z veliko negotovostjo smo spremljali razmere na ogroženih območjih. 
Enote domačih prostovoljnih gasilskih društev so v nekaj dneh in nočeh 
napolnile preko 7000 vreč s peskom in jih namestile na najbolj ogrožena 
in izpostavljena območja. Prav tako je bila ves čas v pogonu praktično vsa 
razpoložljiva tehnika. Upam si trditi, nekateri pa ste se lahko o tem prepri-
čali na lastne oči, da so s svojim učinkovitim in preudarnim ukrepanjem, 
uspeli preprečiti katastrofo razsežnosti, ki ji v naši občini še nismo bili priča.

Že vrsto let v občini, kljub pomislekom nekaterih, sistematično vlaga-
mo sredstva v tehnično opremo gasilskih društev in enot civilne zaščite. 
Gasilska zveza Brezovica  intenzivno izobražuje in usposablja svoje kadre 
in prav njihovi usposobljenosti, prizadevnosti in požrtvovalnosti, naj po-
udarim, da gre za prostovoljce, se lahko zahvalimo, da smo ujmo prešli z 
bistveno nižjo škodo kot bi jo sicer ali kot so jo nekatere slabše organizira-
ne in opremljene občine. Predvsem pa veseli dejstvo, da smo bili z našimi 
domačimi enotami in vodstvom, v težavah samostojni, odlično organi-
zirani in popolnoma samozadostni. To pa je, kljub preživetim nevarno-
stim, dejstvo, ki prinaša zaupanje, a seveda tudi zavezo, da vztrajamo na 
tej visoki ravni usposobljenosti in tehnične opremljenosti.

Prav v povezavi z zgoraj opisanimi dogodki pa bi rad opozoril še na 

eno bistveno nalogo vseh nas. Občinskega vodstva in občanov. Dejstvo 
je, da se naši barjanski jarki intenzivneje polnijo in zaraščajo tudi zara-
di neurejene kanalizacije, tako fekalne kot meteorne. Naloga občine in 
krajevnih skupnosti je, da priskrbi projektno dokumentacijo, odkupi ali 
pridobi zemljišča in zagotovi finančne vire ali vsaj njihov okvir. To pome-
ni, da pripravi kvalitetne in popolne kandidature na kohezijska sredstva 
ali sredstva strukturnih skladov, saj je projekt nemogoče financirati le z 
lastnimi sredstvi. Vendar pa še tako dobro pripravljeni projekti ne morejo 
niti kandidirati za sredstva, če zanje niso zagotovljene vse služnosti, pou-
darjam vse služnosti na trasah, kjer potekajo primarni in sekundarni vodi. 
Razumem pomisleke ali pretekle dogodke, ki nekatere obremenjujejo pri 
odločitvi ali podpisu. Vendar je vložek enostavno prevelik. Zato prosim 
vse tiste, ki tega še niste storili ali ste v zadnjih dneh dobili ponovne po-
zive, da to storite do konca meseca in nam vsem skupaj omogočite, da 
bomo nekoč živeli v čisti in varnejši občini. To je priložnost te generacije. 
Ne zapravimo je. A dosegli jo bomo le skupaj.  

No, tudi lepe in dobre reči se nam dogajajo. Direkcija za ceste RS je 
dokončala še zadnji odsek ceste med Rakitno in Cerknico. Pridobili smo 
zares lepo cestno povezavo, skupaj z občani obeh občin pa smo dokon-
čanje del tudi proslavili na skupni prireditvi v Pikovniku in na Otavah.

Podjetje DEOS iz Ljubljane je začelo z izgradnjo doma starejših obča-
nov v Notranjih Goricah, na zemljišču za trgovino Tuš. Trenutno vgrajuje-
jo pilote, ki jih objekt potrebuje skupaj štiristo. 

Približuje se tudi občinski praznik in ob njem vrsta najrazličnejših pri-
reditev. Udeležite se katere od njih. Osrednja bo tokrat v novi Brezovi dvo-
rani Osnovne šole Brezovica. 

Metod Ropret, župan

P.S.: Gasilke, gasilci, člani enot civilne zaščite, delavci Javnega komu-
nalnega podjetja Brezovica, predstavniki krajevnih skupnosti in vsi ostali, 
ki ste sodelovali pri reševanju in odpravi posledic poplav. 

V imenu občank in občanov se vam iskreno zahvaljujem za izredno 
odgovorno, strokovno in uspešno posredovanje ter zaščito premoženja 
občanov. Čestitam.

Slavnostno odprli novo šolo
Na prvi šolski dan je Brezovica odprla prizidek k Osnovni šoli Brezovica. 

Gre za prvo energetsko varčno šolo v Sloveniji, v prizidku pa je 3500 kva-
dratnih metrov novih površin, 19 učilnic, dvigalo in vse potrebno za osebe s 
posebnimi potrebami. Nove površine bodo omogočile enoizmenski pouk, 
obenem pa naj bi zadostovale za nekaj naslednjih desetletij.

Uradno predajo objekta so s svojo prisotnostjo počastili šolski minister 
Igor Lukšič, ljubljanski župan Zoran Jankovič, nekdanji minister za zdravje 
Andrej Bručan, predstavniki GPG Grosuplje, predstavniki občine in drugi 
visoki gostje. Ministru Lukšiču sta se pri rezanju slavnostnega traku pridru-
žila župan Metod Ropret in direktor GPG, Boris Dolamič. Za slovesno in 
kulturno pestro odprtje so poskrbeli predvsem učenci in delavci šole, ki so 
pripravili zares pester in zabaven program. 

Župan Metod Ropret poudarja, da je novi prizidek zelo pomemben, saj 
se občina v zadnjih letih sooča z ogromnim priseljevanjem. Od 19 učilnic 
bodo štiri namenjene vrtcu. Poleg klasičnih učilnic so v novem objektu še 
sodobno opremljena računalniška učilnica, nova knjižnica, velika Brezova 
dvorana z razsvetljavo in ozvočenjem ter povsem novi upravni prostori. " 
Imamo tudi učilnice na prostem, igrišče z igrali in plezalno steno, kolesarni-
ce ter nove parkirne prostore," je zadovoljno razložil Ropret, ki je še poseb-
no ponosen na to, da je šola energetsko varčna.  "To pomeni, da je celotna 
južna fasada objekta opremljena s posebnimi zbiralniki sončne energije, 
ki se odvaja v notranjost in se uporablja za ogrevanje vode, medtem ko za 
sanitarno vodo zbiramo deževnico. Posebnost pa je tudi v tem, da smo 

del kritine iz porušene šole uporabili za nadstreške nove kolesarnice, del 
opeke, ki smo jo shranili pri rušenju starega objekta, pa smo porabili za 
gradnjo predelnih sten v novi šoli," je pojasnil arhitekt Slavko Gabrovšek, 
ki je objekt zasnoval z novimi prijemi in dodal, da tudi star beton ni šel 
vnemar, temveč so ga izkoristili pri izgradnji nosilne plošče za novi objekt.

Po besedah župana so z omenjeno racionalizacijo prihranili dobršen 
del denarja, saj bi po prvi oceni projektantov novogradnja stala 5,600.000 
evrov, medtem ko bo po vseh varčnih ukrepih investicija na koncu znašala 
okrog milijon evrov manj. 

Vesna Novak

fotka ? + skrajsaj clanek
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Vljudno vabljeni na prireditve v sklopu obèinskega praznika, ki bodo potekale 
v èasu od  Ob šestem praznovanju obèinskega 

praznika vam želim veliko prijetnih trenutkov na prireditvah, ki jih pripravljajo društva 
in druge organizacije. Še posebej vas vabim na osrednjo prireditev, 

 tokrat v Brezovi dvorani - Osnovna šola Brezovica. 

Župan Obèine Brezovica
Metod Ropret

23. septembra do 10. oktobra.

slavnostno akademijo s podelitvijo obèinskih priznanj, 
v ponedeljek, 4. oktobra ob 17h,

OBÈINSKI PRAZNIK 2010

Èetrtek, 23. septembra 2010
14:00

(in 24.9. ter 27.9. do 30.9.) 

8:50 

18:00 

Petek, 24. septembra 2010
9:00 

Sobota, 25. septembra 2010

10:00

10:00 

14:00 

– Sosedov dan – 
Vnanje Gorice

– Trening namiznega tenisa 

OŠ Preserje
– Kros –  Kolesarsko-

atletski poligon
– – Kampanija »Ne-odvisen.si« 

- druženje s starši - OŠ 
Brezovica - Brezova dvorana

– – Kampanija »Ne-
odvisen.si« - druženje s starši –

OŠ Brezovica – Brezova 
dvorana

– – Kampanija »Ne-odvisen.si« 
- OŠ Preserje

–  – Športni dan obèine 
Brezovica – 

 
OŠ Brezovica – Športna dvorana

– – Namiznoteniška tekma 
Preserje : Žogica II – 
OŠ Preserje

– – Namiznoteniška tekma 
Preserje : Radlje – 
OŠ Preserje

 – 

–  – Sosedov dan – 
Brezovica, Notranje 

Gorice in Rakitna

– – Pohod 4 obèin »Vrbica 
2010« - 

Iška vas

–  – Predstavitev knjige 
Zdenka Rota »Leta izgubljene 
mladosti (dnevnik 1942 -1948) –

OŠ Rakitna 

Veè informacij o prireditvah 
na spletni strani: 
ali na telefonski številki: .

ŠKTD 
Lokvanj, 

- NTK 
Preserje; 

AK Špela -

 Zavod 7; 

 
Zavod 7; 

Zavod 7, 

Športno društvo 
Brezovica, Olimpijski komite 
Slovenije-Združenje športnih zvez;

NTK Preserje; 

NTK Preserje; 

9:00

10:00 

19:00

www.brezovica.si 
01 3601 774

ŠKTD 
Lokvanj, 

Društvo Claustra Alpinium 
Iuliarium in TD Iška vas; 

 
KD Rakitna; 

Ponedeljek, 27. septembra 2010

 (razstava 
traja do 15.11.)

17:00

17:00

– Slikarska razstava uèencev višjih 
razredov OŠ Brezovica

 – 
Knjižnica Brezovica

–  – Predstavitev Grebenèeve 
apnenice med Podpeèjo in 
Preserjem -  

–  – Prvi skavtski dan – Brezovški 
skavti; Cerkev na Brezovici

Knjižnica 
Brezovica; 

ŠKTD Lokvanj

Petek, 1. oktobra 2010
17:00

Sobota, 2. oktobra 2010
19:45 

Nedelja, 3. oktobra 2010
10:00

Ponedeljek, 4. oktobra 2010
17:00

Sreda, 6. oktobra 2010
17:00 

Petek, 8. oktobra 2010
15:00

–  – Šahovski turnir – 
 Kulturni dom 

Podpeè

– – Koncert projektnega 
zbora – ; Cerkev na 
Brezovici

–  – Žegnanje na Brezovici – 

–  – OBÈINSKI PRAZNIK - 
Slavnostna akademija s kulturnim 
programom –
Brezova dvorana – OŠ Brezovica

– – Ustvarjalna delavnica 
»Ustvarjamo med knjigami« -

; Knjižnica 
Brezovica

–  – 15. Ex tempore Breza – 

; Kulturni dom 
Podpeè

Šahovsko 
društvo Podpeè;

KD Breza

KD Breza, MePZ Brezovica, 
Folklorna skupina Rožmarin

 KUD Brezovica; 

 
Knjižnica Brezovica

KUD Hrošè, KD Podpeè, Društvo 
likovnikov Ljubljana
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OPTIKA

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

50% popusta na določene modele sončnih očal od marca dalje!

Občina Brezovica obvešča občane, da lahko 
škodo na objektih prijavijo na Občini Brezovi-
ca, tel. 01 360 1770 oziroma po e pošti info@
brezovica.si.

Zahtevani podatki za evidentiranje škode so: ime 
prijavitelja, točen naslov, kontaktna številka ter 
poškodovani objekt oz. del objekta. 

Občina Brezovica

Vloge za štipendije
Ponovno pozivamo vse dijake in študente dodiplomskega in po-

diplomskega študija, da lahko oddajo vlogo za štipendijo iz Župa-
novega dobrodelnega sklada, do 15. 10. 2010. Pravilnik o štipendi-
ranju daje bistveno prednost občanom, ki do sedaj še niso prejemali 
štipendije iz županovega sklada. Sredstva so namenjena dijakom in 
študentom, ki živijo v slabših gmotnih razmerah, ne glede na učni 
uspeh, ali so nadarjeni učenci, učenci staršev samohranilcev, tisti z 
zdravstvenimi težavami, z nižjimi osebnimi dohodki oz. preprosto 
vsi, ki ocenjujete, da bi bili upravičeni do štipendije. Celoten pravil-
nik o štipendiranju je na voljo na www.brezovica.si . Upravni odbor 
je pregledal tudi vloge, ki so prispele za pomoč pri nakupu šolskih 
potrebščin, za katere je sredstva donirala stranka SDS. Prispelo je 13 
vlog, ki  smo jih že obravnavali in tudi razdelili denar, glede na vsako 
družinsko situacijo različno. Vsi ki ste znašli v težki finančni stiski 
ali pa ste v njej že dalj časa in ne vidite izhoda, pišite na Županov 
dobrodelni sklad, Občina Brezovica, Tržaška 390, 1351 Brezovica, 
opišite svojo situacijo in pomagali vam bomo.

Upravni odbor Županovega dobrodelnega sklada

11. pohod in srečanje na stičišču štirih  občin 
v Vrbici v Iški tesni

V soboto, 25. septembra, Občina Ig in društvo CLAU-
STRA ALPIUM IULIARUM vabita vse pohodnike na srečanje 
občin Cerknica, Velike Lašče, Ig in Brezovica.

Letošnje že 11. srečanje in pohod se začne iz Rakitne (ob-
čina Brezovica), iz Osredka (občina Cerknica), iz Iškega Vint-
garja (občina Ig) ter Krvave peči (občina Velike Lašče). Ob 
sotočju potokov Iške in Zale (VRBICA) je predvideno srečanje 
okrog 10.00 ure, pohod pa se nadaljuje do Iškega vintgarja, 
od koder vse pohodnike odpelje avtobus v Iško vas »na prod«, 
kjer bo zaključek in družabno srečanje.

Odhod posebnega avtobusa za udeležence iz občine Bre-
zovica bo organiziran:

7:00 Brezovica, 7:10 Vnanje Gorice, 7:20 Notranje Gorice, 
7:30 Podpeč in 7:35 Preserje.

Avtobus odpelje udeležence na Rakitno. Od tu se podajo 
pod vodstvom vodnikov PD Podpeč - Preserje na Vrbico (pri-
bližno dve uri hoje).

Povratek avtobusa bo med 13. in 14. uro.
Prijave zbira PD Podpeč – Preserje (Marko Goršič - 041 

795 006) do petka, 24. septembra, do 14. ure. Vse dodatne 
informacije lahko dobite na tel. 01 3601 774 (Občina Brezo-
vica).

V primeru slabega vremena bo pohod v soboto, 2. okto-
bra.

Z veseljem vas pričakujemo!

Občina Brezovica
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Na Brezovici tudi občasno varstvo otrok
S septembrom je Brezovčanka Danijela Marcola začela z občasnim 

dnevnim varstvom na domu. To pomeni, da so lahko otroci pri njej 
doma v dnevnem varstvu, vendar ne vsak dan. Gospa Marcola je v 
stanovanju uredila lepo igralnico in zunanje igrišče, prostora pa ima 
za šest otrok. Kot je pojasnila, bo sčasoma uredila tudi uradno var-
stvo na domu, ki ga bo lahko izvajala vsak dan. Glede na to, da je 
letos v brezoviški občini pred zaprtimi vrati vrtca ostalo nekaj več kot 
120 otrok, ima gospa že kar nekaj kandidatov, ki jih bo lahko s prvim 
septembrom sprejela v varstvo in tako razbremenila starše. Kot pravi 
sama, so starši teh otrok z občasnim varstvom zadovoljni in jo podpi-
rajo pri njenem delu.

Podpirajo pa jo 
tudi občinski pred-
stavniki, ki so se 31. 
avgusta pri njej mu-
dili na srečanju pred 
odprtjem novih pro-
storov za občasno 
varstvo. Prostore so 
si ogledali župan 
Metod Ropret, pod-
županja mag. Nataša 
Smrekar, podžupan 

Marko Čuden in drugi predstavniki občine. Občasno dnevno varstvo 
gospa Danijela Marcola nudi od ponedeljka do petka med 7. in 17. 
uro na naslovu Cesta na postajo 24, rezervacije pa lahko uredite na 
telefonski številki 040/ 527 207.

Vesna Novak

XV. Ex tempore Breza 
Prihaja jesen in z njo že tradicionalni slikarski Ex Tempore Breza. 

Petnajsti Ex Tempore Breza se bo odvijal med 1. in 8. oktobrom 2010, 
tokrat v Podpeči. Letošnjo prireditev Ex Tempore Breza prireja Obči-
na Brezovica v sodelovanju z Društvom likovnikov Ljubljana in Kultur-
no umetniškim društvom Podpeč ter Kulturno umetniškim društvom 
Hrošč. 

Žigosanje podlag bo v prostorih Občine Brezovica, Tržaška 390, 
Brezovica, in sicer v petek, 1. 10., od 10.-13. ure, v ponedeljek, 4. 10., 
od 10. - 12. ure in v sredo, 6. 10., od 14. - 17. ure.

Oddaja del bo v četrtek, 7. oktobra, med 18. in 20. uro v Kultur-
nem domu Podpeč.

Udeležence in ostale ljubitelje umetnosti vabimo tudi na sklepno 
prireditev, ki bo v petek, 8. 10. 2010, ob 15. uri v Kulturnem domu 
Podpeč. 

Več informacij lahko dobite na tel. št. 01/36-01-774 ali na el. na-
slovu urban.acman@brezovica.si.

Občina Brezovica in Društvo likovnikov Ljubljana

Športni dan Občine Brezovica
V okviru letošnjega praznovanja občinskega praznika pripravlja 

Občina Brezovica skupaj s Športnim društvom 
Brezovica ter Olimpijskim komitejem Slovenije 
Športni dan, ki bo v soboto, 25. septembra, z 
začetkom ob 10.00 uri v Športni dvorani Bre-
zovica – OŠ Brezovica. Vabljeni vsi športni nav-
dušenci ter še posebej najmlajši, saj bo prvi del 
dogodka namenjen prav njim. Pod okriljem 
Olimpijskega komiteja Slovenije pripravljamo 
namreč pravo Mini olimpijado, na kateri se 
bodo najmlajši udeleženci pomerili v različnih 
igrah. Otroci prejmejo tudi simbolična darila. 

Starši in njihovi spremljevalci pa bodo lahko spoznali naša športna 
društva ter se z njihovo pomočjo preizkusili v različnih športnih aktiv-
nostih. Popoldne bo športni dan v znamenju iger krajevnih skupnosti. 
Za dodatne informacije lahko pokličete na tel: 01 3601 774 ali pošljete 
e-mail na: urban.acman@brezovica.si

Občina Brezovica

Delovanje KS Podpeč - Preserje v letih 2006 - 
2010

V novembru 2006 je bila sklicana prva seja sveta KS Podpeč - Pre-
serje. Takoj smo začeli z aktivnostmi, saj smo že v decembru samostoj-
no organizirali dobrodelno prireditev za izgradnjo novega prizidka Za-
voda za rehabilitacijo invalidov v Ljubljani, ki je namenjen rehabilitaciji 
otrok in mladine. Prireditev je bila zelo dobro sprejeta in odmevna, kar 
je bil rezultat – po celi Sloveniji so se vrstile dobrodelne prireditve za isti 
namen, tako da je bil novi prizidek za otroke zgrajen v dveh letih. 

Pregled po posameznih sklopih in večjih delih v KS Podpeč-Preserje:
Javna razsvetljava:

Skoraj v vsaki vasi v krajevni skupnosti je bila postavljena kakšna 
nova luč. Prve nove svetilke so dobili v vasi Preserje, od gasilskega doma 
do Šeškarja, na Prevalju, od »Nane« do železniške postaje Preserje, v 
Podpeči od Grebenčeve apnence do Grmeka, na Jezeru od Merkuna 
do Peršina, mimo »Mežnarjevih«, po cesti za jezerom do Rogelj Sta-
neta, v Kamniku pod Krimom na Lazih do Svete Petra in naselje Žabji 
grad. Postavljene so bile tudi svetilke na novem parkirišču v Preserju, ki 
služi kot varno postajališče za šolski avtobus. Poleg navedenega so bile 
postavljene ali prestavljene še posamezne luči po vaseh. 
Urejanje cest 

V štiriletnem obdobju je bilo asfaltiranih kar nekaj lokalnih cest, 
čeprav je potreba bila večja od danih zmožnostih. Tako so se asfaltirale 
naslednje ceste: 

v vasi Jezero: cesta proti Zega Ladotu (iz Črnovaške ceste), cesta 
proti Žitniku, cesta od Merkuna do Peršina ter od Petrič Toneta do 
Brvarja. Prav slednji – Petrič Tone, je brezplačno odstopil zemljišče za 
cesto, za kar se mu najlepše zahvaljujem. Na Jezeru pri gasilskem domu 
je bil zgrajen in ustrezno urejen ekološki otok. 

V vasi Podpeč: asfaltiranje dvorišča pred gasilskim domom Podpeč 
in postavitev opornega zidu med gasilskim domom in Prebil Milanom, 
asfaltiranje ceste na Planjavo II. Na Dolejni Brezovici se je asfaltiralo 
dvorišče oz. parkirišče pred gasilskim domom, prav tako se je v Preserju 
saniral del uničenega asfalta pred gasilskim domom. Na Prevalju pa je 
bila asfaltirana cesta od »Nane« po cesti proti barju (za hribom). 

V Kamniku se je skupaj z Občino Brezovica uredil uvoz in podporni 
zid pri Majdi Šuštar in parkirišče pred Železniško postajo Preserje. 

Izdelan je bil projekt za sanacijo oz. razširitev ceste proti Zdravstve-
nemu domu Podpeč, vendar do realizacije še ni prišlo, ker ni prišlo do 
skupnega dogovora vseh sodelujočih investitorjev. 
Vodovod

Nov vod vodovodnega omrežja je bil zgrajen od črpališča »Pri Gr-
meku« do »Kastelica«, drugi vod – podboj državne ceste - od Greben-
čeve apnence do Pristavec Bojana in pri Grebenčevi kleti za na Planja-
vo. Na Jezeru se je opravila sanacija vodovodnega voda od črnovaške 
ceste mimo Zega Ladota ter od Merkuna do Peršina. V vasi Preserje 
je bila opravljena sanacija vodovodnega omrežja na grič ter na novo 
položen vod od Bašata do vrh poti na Dolenjo Brezovico in od Jerinata 
do novogradnje Ziherl. 

V Kamniku – sanacija glavnega voda in napeljava novega vodovoda 
na Kakarju do Bačarja, sanacija na cesti na Laze mimo gostilne Božič, 
dokončno urejen vodovod proti Žalostni gori – družina Ažman ter pri 
podjetju Akrapovič. 

Na Prevalju pa se je saniralo vodovodno omrežje na odseku od 
»Nane« proti barju. 
Kanalizacija 

je velik problem v vseh slovenskih občinah in tudi v naši KS, v ka-
teri imamo glavno zajetje pitne vode. Zato se zelo trudimo skupaj z 



6

BARJANSKI

županom Občine Brezovica, da bi se pridobila tudi kakšna sredstva in 
evropskih skladov. Intenzivno smo se trudili, da smo končno (upamo) 
pridobili vsa potrebna soglasja za vložitev vloge za izdajo gradbenega 
dovoljenja. Še vedno nam je ostalo nekaj nepodpisanih pogodb za pri-
dobitev služnosti za izgradnjo kanalizacijskega omrežja, zato bo KS v 
roku enega meseca ponovno zaprosila posameznike za podpis pogodb. 
Ostala dela in aktivnosti 

Verjetno ne gre prav posebej poudarjati, ker menim, da je zelo opa-
zno – dela na pokopališču v Preserju. Uredilo se je stopnišče in zgradila 
nova dovozna klančina ob zidu na pokopališče, saniral se je podporni 
zid ob pokopališču, tlakoval se je obod okrog cerkve ter hodnik od 
stopnišča do vhoda v cerkev.   

Na Jezeru smo pod vodstvom Zavoda za kulturno dediščino sa-
nirali kamniti pomol in betonske plošče na plaži ob jezeru na Jezeru. 

KS Podpeč - Preserje je kupila defibrilator, ki je montiran v Kavarni 
Mostiščar.

Skupaj z Občino Brezovica smo zgradili novo parkirišče v Preserju 
II, ki služi za varno dostavo otrok z šolskim avtobusom – naš prispevek 
je bil priprava terena do asfaltiranja. Krajevna skupnost je sofinancira-
la tudi izgradnjo vrtca Podpeč. 

V letošnjem letu smo pridobili tudi uporabno dovoljenje za mrliško 
vežico v Preserju. 

Veliko truda je krajevna skupnost vložila tudi pri pridobitvi avto-
busne proge mestnega avtobusa št. 19 b, ki vozi do Jezera. Z Obči-
no Brezovica sodelujemo pri projektih razširitve državne ceste skupaj 
s pločnikom, od Podpeči do konca vasi Jezero. Prav tako je bilo po-
trebno sodelovanje pri projektu krožišča v Podpeči, ki naj bi se začelo 
graditi prihodnje leto. Tudi v sami stavbi Kulturnega doma Podpeč, 
kjer ima KS Podpeč - Preserje svoje prostore, je bilo nekaj sprememb. 
Pridobili smo novo malo večnamensko sejno sobo. Svoje poslovne 
prostore so pridobili poslanska skupina DeSUS, Zveza borcev Brezovi-
ca in ŠTKD Brezovica. V kletnih prostorih smo sanirali dva prostora, ki 
sta namenjena društvenim dejavnostim – šahovsko društvo in prostor, 
v katerem se odvijajo razne plesne vadbe, katerega v zimskem času 
uporablja tudi Vrtec Podpeč kot telovadnico. V lanskem letu smo iz 
dela knjižnice uredili tudi začasne prostore za poštni urad Preserje, kar 
je bila zelo velika pridobitev za naše krajane. KS Podpeč - Preserje je v 
tem mandatu tudi vsako leto organizirala srečanje starejših krajanov, 
ki je bilo zelo dobro sprejeto in obiskano. Upam, da bo KS s tem še 
nadaljevala. Prirejali smo tudi razne kulturne prireditve predvsem ob 
občinskem prazniku. S PGD Jezero je KS Podpeč - Preserje vsako leto 
soorganizirala  prireditev ob prazniku državnosti »Pod kozolcem« na 
Jezeru. Seveda tudi na čistočo v naši KS nismo pozabili, zato vsako leto 
sodelujemo pri čistilnih akcijah – Stop divjim odlagališčem na barju. 
V naši KS imamo kar nekaj lepih izletniških točk, predvsem je zelo obi-
skana Sveta Ana. Problem so bila vsepovprek parkirana vozila. Zato se 
je KS odločila, da se uredi in razširi parkirišče ter na ta način pridobi 
dovolj parkirnih mest za obiskovalce. Parkirišče smo opremili tudi z 
novimi lesenimi klopmi in koši za odpadke. 

Z Osnovno šolo Preserje smo sodelovali pri vzpostavitvi varnih poti 
v šolo oz. varnih avtobusnih postajališč, v Preserju ter v Podpeči. Že 
dolgo ne, v teh štirih letih pa se je zgodilo kar dvakrat, da se je v naši KS  
obhajal častitljivi jubilej 100-letnice in sicer sta ga praznovali v decem-
bru 2009 Petelin Ivanka iz Goričice ter v tem mesecu Debevec Marija iz 
Kamnika pod Krimom. Navedeno je kratek povzetek vidnejših in večjih 
projektov, verjetno je kaj ostalo še nerealiziranega, ampak saj se zače-
nja nov mandat in z njim novi plani. 

Ob zaključku mandata se v imenu sveta Krajevne skupnosti Pod-
peč - Preserje  vsem krajanom in krajankam zahvaljujem za strpnost in 
dobro sodelovanje. V osebnem imenu pa se zahvaljujem tudi svetni-
kom sveta KS, vsem skupnostim in društvom, ravnatelju OŠ Preserje, 
župniku ter županu, podpžupanoma Občine Brezovica za sodelovanje 
v obdobju 2006 - 2010.

      Janez Šuštaršič, 
predsednik sveta KS Podpeč - Preserje 

Iz KS Notranje Gorice – Plešivica
Zadnje septembrske in prve oktobrske dni se bo v naši krajevni sku-

pnosti kar veliko dogajalo. Zaključili bomo projekt novega pokopališča, na 
farni cerkvi sv. Martina se bodo namestili novi zvonovi, fasada na zadru-
žnem domu bo dobila nov lep videz in odprli se bodo prostori krajinskega 
parka Barje, mnogo velikih in pomembnih pridobitev za naš kraj. Hkrati 
intenzivno potekajo dela pri gradnji doma za starejše občane. Seveda pri 
tako veliki gradnji prihaja tudi do večje obremenitve naših cest, tako da 
prosimo za strpnost. Dom bo začel obratovati naslednjo jesen. Obnova 
Podpeške ceste skozi center vasi se bo začela še letos. Uredil se bo pločnik in 
vsa potrebna infrastruktura z novo prevleko asfalta. Športno društvo Jama 
in društvo upokojencev so izpeljali balinarske turnirje. Velik uspeh sta dose-
gla tudi naša gasilca, o katerem lahko berete v nadaljevanju. 

Izteka se  štiriletni mandat sveta krajevne skupnosti. Vsi člani sveta kra-
jevne skupnosti Notranje Gorice - Plešivica upamo, da smo uspešno vodili 
našo krajevno skupnost in da ste bili zadovoljni z našim delom. Ob tej pri-
ložnosti bi se tudi sam rad zahvalil Zdravku, Milanu, Justini, Danici, Janezu, 
Klemenu, Bogdanu in Francu za delo v svetu. Bili ste dobri sodelavci.  

Marko Čuden 
KS Notranje Gorice - Plešivica

Odbor za družbene dejavnosti
Štiri leta od zadnjih lokalnih volitev se izteka. Odbori, ki delujemo v 

okviru občinskega sveta, v tem času ocenjujemo svoje delo. Ob obliko-
vanju sedanjega občinskega sveta sem kot svetnik sprejel mesto pred-
sednika odbora za vzgojo, izobraževanje, otroško varstvo, raziskovalno 
dejavnost, kulturo in šport. Odbor je razpolagal z največjim delom ob-
činskega proračuna, kar pomeni, da je bilo delo zahtevno in intenziv-
no. Vsa ta leta smo morali biti v nenehni komunikaciji z županom in 
občinsko upravo, kar se je izkazalo za zelo uspešno. 

Skupaj smo v tem času izpeljali veliko projektov, na katere smo lah-
ko ponosni. Največji zalogaj, tako organizacijski kot finančni, je prav 
gotovo prizidek na OŠ Brezovica, ki se je z jesenjo končal. OŠ Brezovica 
je dobila tudi novo kuhinjo, OŠ Preserje pa prenovljeno kuhinjo, nov 
kombi, prenova pa je zajela tudi telovadnico, zgrajen je bil nov vrtec 
na Rakitni in pet novih oddelkov v Podpeči. Tudi vrtec Brezovica je bil 
v tem času adaptiran, to jesen pa bodo pridobljeni še trije oddelki vrt-
ca Brezovica na OŠ Brezovica. Ne smemo pozabiti na nove prostore 
knjižnice Brezovica nad trgovino Mercator in na adaptirano dvorano 
v Notranjih Goricah. Vsako leto smo društvom v občini razdelili cca. 
120.000 EUR, da so lažje in kvalitetnejše opravljala svoje dejavnosti.

Prav je, da omenim posameznike, ki so v tem mandatu delovali v 
odboru: podžupanja mag. Nataša Smrekar, Danica Filipič, Milan Vid-
mar, Marjana Plešnar, Peter Rončelj in Polona Raušl. Vsem se zahvalju-
jem za njihovo energijo, predloge, korektnost in vztrajanje.

Zahvala pa gre tudi vsem, ki ste nam pomagali, da smo izpeljali 
zastavljene projekte, kolegom svetnikom v občinskem svetu, občinski 
upravi in seveda županu. Zavest in želja po kvaliteti bivanja in skupno 
dobro, strokovnost in novi predlogi ter skupen cilj štejejo največ. Vsi 
projekti, ki so bili zastavljeni za ta mandat, še niso realizirani, vendar 
so v kratkoročnem planu, kar pomeni, da se zavedamo pomena in po-
membnosti le teh. Z novo energijo in z novimi idejami naprej!

Damjan Rus, predsednik odbora za družbene dejavnosti
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Iz naših političnih strank

Za naš skupni uspeh – LDS Brezovica
Po končani vojni so vsi generali, pravi rek. Dejstvo iztekajoče-

ga mandata pa je, da smo svetniki LDS Brezovica s svojim preu-
darnim in mirnim delovanjem v občinskem svetu veliko prispevali 
k razvoju občine. Zastavljene cilje, ki so se zdeli kot nepremagljiva 
gora, smo uresničili. Politične igrice in zasebne interese posame-
znikov smo potisnili v ozadje. Ekipa, ki je delovala pod vodstvom 
župana Metoda Ropreta, je delovala brezhibno in skrbela za pra-
vičen in enakomeren razvoj po celi občini. Samo bežen pogled 
na zadnja štiri leta v naši občini pove, da smo v napredek občine 
vložili ves svoj trud in življenjsko energijo. Vedno smo bili pripra-
vljeni pomagati in reševati probleme. Ponovno naštevanje vseh 
pridobitev bi bilo nesmiselno, saj smo vas o vseh teh redno ob-
veščali preko Barjanskega lista, ki je v tem mandatu dobil pravi 
pomen in smisel.  

Naši pogledi in energija je že usmerjena v mandat, ki je pred 
nami. Potrebe naše občine so velike in mi se teh izzivov ne boji-
mo. Podprite nas na volitvah in mi vam bomo zagotovili kvalite-
tno bivanje v občini Brezovica.

Za naš skupni uspeh so se trudili svetniki LDS Brezovica Mar-
ko Čuden, Polona Raušl, Marko Goršič in Marjana Pirc Plešnar. 

Marko Čuden, 
OO LDS Brezovica

Spoštovani upokojenci, študenti, invalidi, brez-
poselni in vsi drugi, ki so ali bodo na pragu 
preživetja!

To, kar bom zapisal, je realnost današnjega časa, v katerem živimo. 
Kdor misli, da bomo z občinskim davkom, povečanim elektro, komu-
nalnim in drugim položnicam kos, se zelo moti. Tonemo v čedalje ve-
čjo revščino. 

Moram zapisati Erjavčevo izjavo: »Edino naša stranka je še social-
na stranka, ki vidi  ljudi, kako težko živijo. Prav za preživetje teh ljudi se 
bomo borili, naj bodo mladi ali stari!«

Občina dobiva vse večje pristojnosti tudi pri obdavčevanju premo-
ženja, ki ne bo obšlo nobenega občana.

Skoraj nerazumljive pristojnosti bodo imel župan (podžupani) in 
občinski svetniki pri predpisovanju davkov.

Občina Brezovica ima poseben  sistem delovanja in gospodarjenja. 
V javnosti se izkazuje samo z uspehi. Ne čuti dolžnosti javnosti poja-
sniti, da so uspehi tudi na račun nasilnih odvzemov finančnih sredstev 
krajevnim skupnostim in občinskim odborom. Ne povedo, da smo 
vzeli posojila. Zadnje je milijonsko dolgoročno posojilo.  Torej občina 
navidezno ne čuti recesije in se obnaša samovšečno.

Prihajamo v čas, ko bomo morali pozabiti leve in desne stranke, saj 
eni in drugi vidijo samo politične in osebne interese.

Kako se lahko zaščitimo za dostojno človeka vredno življenje, je 
edina pot, da daste svoj glas in obvezo stranki in posameznikom, ki 
bodo resnično zastopali skupne interese! 

Janez (Janko) Prebil, 
DeSUS

Pridruži se!
Slovenska ljudska stranka kljub neprijaznim gospodarskim oko-

liščinam stopa v prihodnost pogumno in pozitivno. Imamo voljo, 
izkušnje in znanje, da lahko s pozitivno vero v prihodnost politiki in 
družbi spremenimo smer. Z delom za skupno dobro vseh občank in 
občanov občine Brezovica. To pa lahko storimo skupaj z vami. In 
vsi skupaj. 

Kandidati SLS za občinske svetnice in svetnike ter svete KS na leto-
šnjih lokalnih volitvah so ljudje, ki verjamejo, da je lahko življenje tudi v 
našem malem okolju, v občini Brezovica, še bolj ustvarjalno, razvojno 
usmerjeno, z več delovnimi mesti in socialno prijazno. Da lahko v na-
ših krajih, kjer prebivamo, ustvarimo prostor za vse generacije, mlade, 
družine, otroke ter starejše. Prostor, kjer bomo spodbujali kulturo, 
šport in skrbeli za varovanje našega okolja. 

V Slovenski ljudski stranki smo se tudi zato v teh dneh odločili aktiv-
no posvetiti športu in naravi. Sedli smo na kolo in se zapeljali med vas, 
med ljudi, po slovenskih vaseh in mestih. Ni nam vseeno za naše okolje 
in zaskrbljeni smo nad podatkom, da smo že 21. avgusta letos porabili 
vse naravne vire, ki bi jih smeli porabiti letos, zato je poziv k uporabi 
okolju neškodljivih prevoznih sredstev eden izmed načinov, kako lahko 
vsak posameznik prispeva delček k varstvu naravnega okolja. Skupaj s 
kandidati za župane in svetnike bomo kolesarili skozi čim več sloven-
skih občin, in upam, da se nam boste na kolesarski poti pridružili in da 
bomo imeli možnost pogovoriti se o težavah, pa tudi o vsem, kar vam 
lepša dneve in lajša vaša življenja.

Vabim vas, da se nam pridružite. Tako na kolesarjenju po Sloveniji 
kot k izkazu zaupanja našim kandidatom za župane in svetnike na leto-
šnjih volitvah, ki bodo v nedeljo, 10. oktobra 2010. Zaupanja v ljudi, v 
nas – vsakega posebej. Za naš dom, našo cesto, vrtec, šolo, zdravstve-
no, kulturno, športno, znanstveno ali versko ustanovo. Da bo vsak od 
nas imel svetlo perspektivno prihodnost in veselje ob mirnem življenju 
v svojem okolju ter pravičnosti. 

Samo to in za to gre. Za boljši jutri z več zaupanja. Tudi na letošnjih 
lokalnih volitvah 2010. 

Verjamem, da vsa razočaranja lahko prinesejo novo upanje v ljudi, 
ki z dejanji skozi svoje vsakodnevno delo in delovanje dokažejo, da so 
vredni zaupanja. Ponosen sem, da tudi v vaši občini na naši listi za 
svetnike v občinski svet kandidirajo ljudje, ki to vizijo delijo z menoj.

mag. Radovan Žerjav,
predsednik SLS

Bowling turnir
V soboto, 11. septembra, je podmladek SDS organiziral Bowling 

turnir v Klubu300. Turnirja se je udeležilo ogromno mladih iz vse obči-
ne, napolnili smo celotno dvorano in vse steze kluba, saj se je na turnir 
prijavilo kar 74 mladih iz naše občine.

Podeljene so bile tudi nagrade za najboljše tri steze. Vsem, ki ste se 
turnirja udeležili, se zahvaljujemo za udeležbo, upamo, da ste z nami 
preživeli prijetno sobotno popoldne in pričakujemo, da se nam boste 
na tradicionalnem letnem bowlingu pridružili tudi naslednje leto.

Podmladek SDS
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
telefon: 01 755 71 61, mob: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen 
posrednik Mobitel d.d. 
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Poletja ni ve~.

Nokia E72
White Edition

Nokia C5 Nokia 2690 Samsung Galaxy S

149 €*
1 €* 29 €* 1 €*
*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega 
razmerja Super ali Mega povezani ali 
podaljšanju le tega za 24 mesecev.*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega razmerja 

Super ali Mega povezani ali podaljšanju le tega za 
24 mesecev.

*Cena velja ob sklenitvi novega naročniškega razmerja 
ali podaljšanju le tega za 12 mesecev.

*Cena velja za vse naročniške pakete z izbiro opcije naj naj 10, 13,15 
(razen enotnega, avtotelefon, internet neomejeno) ob sklenitvi ali 
podaljšanju podaljšanju le tega za 24 mesecev.

Nudimo vam: sklepanje novih naro~niških razmerij in podaljšanje obstoje~ih za Mobitel d.d.
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Avtocenter Špan, pooblaščeni serviser za osebna in dostavna vozila, Tržaška 547, Brezovica - Lj

V letu 2010 smo postali pooblaščen serviser za osebna in lahka dostavna vozila 
Mercedes-Benz v Sloveniji. Servis je opremljen po najsodobnejših standardih, ki jih 

zahteva proizvajalec vozil Mercedes-Benz Daimler AG, v njej deluje ekipa izkušenih 

in strokovno usposobljenih svetovalcev in serviserjev. Za dodatne informacije smo 

vam na voljo na T: 01 365 80 90 in M: 051 300 063. www.span.si

 Vse za avto na enem mestu.

Špan. Pooblaščeni serviser. 

oglas_MB_SPAN_210×148_cgp2010.indd   1 15.7.2010   10:48:05
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Neodvisna lista za razvoj Občine Brezovica
Lokalne volitve so tik pred vrati. Neodvisna lista za razvoj Ob-

čine Brezovica je z vašo pomočjo zbrala veliko več kot potrebnih 
48 podpisov, ki so pogoj za vlogo kandidature na volitvah za člane 
občinskega sveta. Izjemna podpora, ki smo je bili deležni s strani 
volivcev, nam je dala še večji zagon in motivacijo za naša prizade-
vanja in trud. Vsem, ki ste nam izrekli in s svojim podpisom izrazili 
svojo podporo, se iz srca zahvaljujemo. Neodvisna lista za razvoj 
Občine Brezovica združuje pestro skupino ljudi, tako po starosti kot 
izobrazbi, predvsem pa ljudi, ki dobro vedo, kam naj gre razvoj v 
naši občini. Naša glavna vizija, h kateri bomo stremeli in zanjo trdo 
delali, je načelo, naj razum in razvoj prevladata nad političnimi od-
ločitvami. S to naravnanostjo gremo na oktobrske lokalne volitve. 
Vse, ki čutite odgovornost do okolja, v katerem bivate in ki veste, da 
se mora občina nenehoma razvijati, vabimo, da se udeležite lokal-
nih volitev. Veseli bomo, če boste svoj glas zaupali Neodvisni listi za 
razvoj Občine Brezovica. Ne obljubljamo nemogočega, obljubljamo 
pa dialog in posluh za reševanje skupnih problemov. Vsak glas šteje!

Damjan Rus, 
Neodvisna lista za razvoj Občine Brezovica 

Spoštovane občanke in občani!
V oktobru boste imeli zopet možnost izraziti podporo županu in 

voliti občinski svet ter svete krajevnih skupnosti za prihodnje štiri leta. 
Socialni demokrati z veseljem ugotavljamo, da se je z racionalno in pove-
zovalno politiko, ki se je izvajala v zadnjem mandatu naredilo ogromno. 
Z dobrim sodelovanjem z Mestno občino Ljubljana smo s skupnimi mo-
čmi uredili mestni promet in v občino pripeljali progi (6b, 19b) mestnega 
potniškega prometa, kar je velika pridobitev za vse občane. Zgradil se je 
del vodovodnega in kanalizacijskega sistema na Brezovici in Vnanjih Go-
ricah. Krajanom Vnanjih Goric in Notranjih Goric je zagotovljena pitna 
voda iz vrtine na Gulču, ki jo lahko po potrebi zagotovimo tudi krajanom 
v Podpeči. Zaustavljena je stihijska pozidava po občini. V večji meri je po-
skrbljeno za varstvo otrok v novih vrtcih v Podpeči ter Rakitni in šolanje 
v novem ekološko varčnem prizidku v osnovni šoli na Brezovici. Urejena 
so parkirišča ob železniških postajah v Notranjih Goricah in Preserju ter 
podpisan sporazum za izgradnjo prvega (P+R – parkiraj in se pelji) par-
kirišča na železniški infrastrukturi v Vnanjih Goricah. Prometno najbolj 
nevarno točka, Podpeško križišče se projektira, sredstva za izvedbo pro-
jekta pa so tudi že zagotovljena v državnem proračunu. Z veliko truda je 
bila preplastena tudi cesta od Notranjih Goric do Podpeči, čakamo pa 
tudi na začetek del pri ureditvi ceste in pločnika skozi Notranje Gorice.

Cel mandat smo aktivno sodelovali in podpirali delovanje Mladin-
skega klimatskega zdravilišča na Rakitni, ki je ponovno zaživelo in posluje 
zelo uspešno s svojimi programi zdravljenja in rehabilitacije, ki nudijo po-
moč mnogim slovenskim otrokom.

Socialni demokrati bomo ponovno za župana podprli neodvisnega 
kandidata Metoda Ropreta in njegovo usmeritev, ki je prispevala k obču-
tnemu napredku Občine Brezovica. Da bomo Občino Brezovica še na-
prej razvijali v začrtani smeri, vse občanke in občane vljudno vabimo, da 
se udeležite lokalnih volitev 2010 in podprete Socialne demokrate občine 
Brezovica in neodvisnega kandidata za župana gospoda Metoda Ropreta.

OO SD Brezovica

OO NSi Brezovica
V prejšnji številki Barjanskega lista sem predstavil razmišljanje o 

delu v preteklem mandatu. Pred nami pa so že nove volitve.
Stranka NSi bo na letošnjih lokalnih volitvah nastopila s polno li-

sto, to pomeni z osemnajstimi kandidati. Očitno se pozna dobro delo 
v preteklem mandatu. To se vidi tudi pri zanimanju za kandidature v 
nov občinski svet. Občani Brezovice so prepoznali dobro delo celega 
Občinskega sveta in s tem tudi naše delo. Menim, da smo kljub malo-
številčnosti delali dobro, se redno udeleževali sej občinskega sveta in 

tudi sej odborov, ki so zelo pomembni za nemoteno delo. Prav tako smo 
konstruktivno grajali slabe odločitve in podajali predloge, ki so pripomogli 
k boljšemu delu. Vesel sem, da so naši predlogi vedno padli na plodna tla. 
Predvsem pa me veseli, da se je povečan interes za delo in dogajanje v ob-
čini pokazal pri mladih. 

Naši kandidati so dober kompromis mladostne zagnanosti in modro-
sti starejših. Znanim obrazom se pridružujejo novi, saj je na listi kar šest 
kandidatov več, kot na prejšnjih volitvah. Kandidate bomo prispevali tudi 
za delo po posameznih krajevnih skupnostih. Svojega kandidata za župana 
nimamo, smo pa po izčrpni predstavitvi podprli kandidaturo dosedanjega 
nestrankarskega župana. Saj veste, da se konja, ki dobro vleče, ne menja.

S to gesto tudi dokazujemo, da smo odprti za vse dobre predloge, ne 
glede s katere strani strankarskega pola prihajajo in dokaz, da se trudimo 
za dobrobit vseh občanov od Rakitne do Brezovice.

Slavko Jesih,
predsednik OO NSi Brezovica

Ujemite izjemno septembrsko 
ponUdbo v salonih renaUlt!

PONUDBA, KI JE NE 
MORETE SPREGLEDATI.

11.990 E
RENAULT MEGANE GENERATIONRENAULT M

Poraba pri mešanem ciklu: 4,4-6,7 l/100 km. Emisije CO2 114-155 g/km. Cena 
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T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

SENÈILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije
Rolete
Komarniki
Markize
Screen-i
Harmonika vrata...

Lamelne zavese
Panelne zavese
Roloji
Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247
Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice
rono.sencila@siol.net 
www.rono-sencila.si
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Komunala

Šole in vrtci

Šport

Komunala na Občini Brezovica
Sončna nedelja je poskrbela, da je cesta od Rakitne proti Cerknici 

zasijala v pravi luči. Kako pomemben je  projekt dokončanja del na tej 
cesti, so pokazali krajani obeh občin, ki so se v velikem številu zbrali 
na prireditvi. Morda prepozno ureditev povezave proti Notranjski, a 
izraz na obrazih ljudi je govoril drugače. Hvala tudi za  pogostitev v 
kraju Otave. Dobro sodelovanje z direkcijo za ceste RS, ki je prineslo 
kar nekaj pomembnih projektov v tem mandatu, se ne bo končalo. 
Pripravlja se začetek del obnove Podpeške ceste skozi stari del v Notra-
njih Goricah in v nadaljevanju ureditev krožišča v Podpeči. Do začetka 
zime se bodo tudi krajani Vnanjih Goric že lahko peljali po obnovljeni 
cesti z novim pločnikom proti centru vasi. Nad vsemi projekti na ko-
munalnem področju je vseskozi  bedel oddelek za komunalo na občini 
Brezovica. Stane, Peter in Branka so pripravljali projekte in gradiva za 
komunalni odbor. V mandatu 2006 - 2010 so delovali in se v komunal-

nem odboru trudili: Mojca Hren, Marjana Pirc Plešnar, Marko Istenič, 
Janez Kolar, Damjan Rus, Miro Pristavec in  Marko Čuden. 

Marko Čuden,
podžupan

Na POŠ Notranje Gorice spet pravi sukarski 
utrip

V lanskem šolskem letu je zaradi gradnje prizidka k OŠ Brezovica 
POŠ Notranje Gorice kar pokala po šivih od velikega števila učencev. 
Tudi računalniška učilnica je bila spremenjena v učilnico, zato so bili 
računalniki nameščeni po vseh šolskih prostorih. Te dni ta učilnica 
že dobiva pravo podobo sodobno opremljene računalniške učilnice. 
Nameščajo se računalniki in vse povezave za kvalitetno izvajanje po-
uka in potrebe interesnih dejavnosti. Učencem so v času pouka in po 
pouku na voljo številne interesne dejavnosti s področja računalništva, 
kulturne in športne dejavnosti. Največji vpis in zanimanje sta ravno za 
računalniški krožek, zato bo to šolsko leto potekal kar v treh skupi-

nah. Ves učiteljski kolektiv, zlasti mentorica računalniškega krožka, Geli 
Mohorič, sledimo tehničnim novostim in z njimi posodabljamo pouk.

Prava šola je tista, kjer med seboj dobro sodelujejo starši, učenci in 
učitelji. Dobre izkušnje imamo na  POŠ že od nekdaj. Starši so vedno 
prisluhnili prošnjam učiteljic ali pa dali sami pobudo za pomoč. Konec 
lanskega šolskega nas je razveselila novica gospe Mateje Židanek, ma-
mice učenke Nuše Židanek, da nam bo Ministrstvo za zunanje zadeve 
Republike Slovenije, kjer je zaposlena, pripravljeno podariti 10 raču-
nalnikov. In zdaj so tu. Hvala vsem staršem, ki nam stojijo ob strani.

Notranje Gorice, kimovec 2010                
Zapisala: Zdenka Oblak

Iz AK Špela
AK Špela sporoča, da v septembru in oktobru poteka vpis v atlet-

sko šolo, za otroke od 6. do 15 leta starosti, na voljo pa je tudi telovad-
ba za najmlajše, od 3. leta starosti. 

Vsi, ki vas atletika zanima in bi se želeli preizkusiti v kraljici športov, 
ste vabljeni v Atletsko šolo ŠPELA na Brezovici, kjer damo mladim pri-
ložnost, da se izkažejo. Več informacij pa boste prejeli na številki 041-
604-185 ali na email naslovu: akspela@siol.net.

Program vadbe bo prilagojen starosti otroka in sicer bo prehajal 
skozi igro do resne atletske vadbe. Pri vseh pa bo osnovni poudarek 
na celovitem razvoju psiho - motoričnih sposobnosti. Otrok bo med 
drugim pri naši vadbi pridobil osnovna znanja tehnik vseh atletskih 
disciplin. 

Vadba bo organizirana pod strokovnim vodstvom naših vaditeljev, 
dvakrat tedensko po 60 minut za otroke od 6 do 9 let. Skozi igro bomo 
razvijali osnovne motorične sposobnosti otroka. 

Od 10 let dalje pa velja individualni program, kar pomeni da se 
začne višja stopnja učenja atletike in spoznavanje vseh atletskih disci-
plin. Njihovi treningi praktično že pomenijo začetek pionirske atletike. 
Otroci začnejo trenirati na atletskem stadionu. Tudi število treningov 
bo individualno po dogovoru s trenerjem. 

Organiziramo tudi športne tabore in priprave.

Telovadba za najmlajše
Vsebine programa za otroke temeljijo na razvoju osnovnih gibalnih 

sposobnosti in spretnosti ter se opirajo na prvine športne gimnastike, 
prilagojene posameznim starostnim stopnjam, predznanju in količini 
vadbe. S športno aktivnostjo v predšolskem in osnovnošolskem obdo-
bju zadovoljujemo otrokovo naravno razvojno potrebo po gibanju ter 
načrtno in organizirano vplivamo na otrokov motorični razvoj. Namen 
vadbe pa ni le telesni razvoj otroka, temveč tudi duševni. Med vadbo se 
otroci učijo vztrajnosti, vključujejo se v skupinske igre in se med seboj 
družijo, kar pa zagotovo otrokom omogoča še bolj sproščeno življenje. 

Pri nas tekmovalni rezultat NI pomemben.
Telovadbo za najmlajše bo vodila izkušena vaditeljica. Vadba je na-

menjena otrokom od 3. do 5. leta starosti. Urnik vadbe bo objavljen 
po 20.09.2010 na spletni strani: www.atletskiklubspela.si. 

Vpis bo potekal 5. 10. 2010 in 12. 10. 2010 ob 17.00 uri na OŠ 
Brezovica, za predšolske in šolske otroke.

Teniška šola Jaki šport na Brezovici
Teniška šola in teniški klub JAKI ŠPORT v Ljubljani deluje že od leta 

1996, v letošnjem letu pa smo delovanje razširili tudi v občino Brezo-
vica, kjer smo prav tako ustanovili podružnico teniškega kluba JAKI 
ŠPORT.
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Teniški programi bodo po-
tekali pod pokritimi igrišči špor-
tnega centra Brezovica, v nepo-
sredni bližini OŠ Brezovica. 
PREDSTAVITEV PROGRA-
MOV
Jaka tenisaček:

začetni mini tenis program 
za otroke od 4 – 6 leta starosti

začetni mini tenis program 
za otroke od 6 – 8 leta starosti

začetni in nadaljevalni midi 
tenis program za otroke od 8 – 
10 leta starosti
Jaka tekmovalec:

intenzivni program tenisa 
za otroke starejše od 9 let,  ki se udeležujejo tekmovanj Teniške Zveze 
Slovenije
Jaka rekreativec:

začetni, nadaljevalni in izpopolnjevalni program za otroke od 10. 
leta starosti
Šola tenisa za odrasle:

začetni, nadaljevalni in izpopolnjevalni program
na Brezovici vam nudimo varstvo in športno animacijo otrok od 3 

leta naprej v času, ko boste vi vadili
Individualni program za vse starosti in nivoje znanja
Vsebina programov:

učenje vseh teniških udarcev in igre 
razvoj osnovne motorike (spretnostni poligoni, igre)
učenje teniških pravil in taktike igre
majhne skupine do 4 otroci na trenerja in uporaba didaktičnih pri-

pomočkov (velja za vse programe)

Informacije in prijave:
vse informacije dobite na www.jakisport.com ali na GSM 041 377 

311 (Dejan).
Prosta mesta za nove vpise so omejena.
Brezplačna predstavitvena vadba: brezplačni predstavitveni teden 

v ŠC BREZOVICA bo od 27. - 30. septembra 2010.
Jaki sport

Karate klub Panther iz Vnanjih Goric na evrop-
skem prvenstvu

Mladi člani karate kluba Panther iz Vnanjih Goric, se bodo udele-
žili evropskega prvenstva, ki bo potekalo med 24. in 26. septembrom 
2010 v Benetkah. 

Na tako veliko tekmovanje so se naši mladi tekmovalci pripravlja-
li od pomladi, zato so se udeležili več tekmovanj in reprezentančnih 
priprav, vse za to, da bi prišli v ožji izbor reprezentance Slovenije. Tudi 

med počitnicami so pridno treni-
rali in se udeležili enotedenskih 
priprav sredi avgusta v Kranjski 
Gori, kjer je skupaj treniralo sko-
raj 40 mladih karateistov. Glavni 
trener in selektor slovenske kara-
te reprezentance Jani Merc, no-
silec mojstrske stopnje 7. DAN, 
je imel prav zaradi velikega zani-
manja za udeležbo na EP težko 
delo. Konec avgusta se je moral 
odločiti koga povabiti v ožji izbor 
reprezentance. Zato smo toliko 
bolj ponosni, da se je za na pot 
na evropsko prvenstvo odločil za 
dva naša tekmovalca, ki sta bila 

izbrana po svojih dosežkih in prizadevnosti - Kristijan Zaman in Aljoša 
Kumar. Oba tekmovalca sta pripomogla k velikemu klubskemu uspehu 
po samo enem letu delovanja kluba v Vnanjih Goricah.

Poleg uspešne uvrstitve dveh tekmovalcev na evropsko prvenstvo, 
imajo tudi drugi mladi karateisti iz kluba že kar nekaj izkušenj s tek-
movanji, ki se jih z veseljem udeležujejo. Tako so se na mednarodnem 
turnirju Nestla Žganka v Velenju trije tekmovalci uvrstili med 10 naj-
boljših v svoji kategoriji. Naslednja tekma je bila mednarodni turnir 
SLO OPEN, kjer je Kristijan Zaman osvojil odlično 2. mesto. Največji 
skupinski klubski uspeh pa smo imeli na turnirju v Bohinju, kjer je tudi 
nastopilo največ naših tekmovalcev. Ela Fleischman je osvojila 3. me-
sto v borbah in 7. mesto v katah, Kristijan Zaman in Aljoša Kumar 
sta osvojila 3. mesto in Filip Fleischman 9. mesto, vsi trije v borbah. 
Čestitamo!

Če se jim želite pridružiti na treningu, imamo od 1. oktobra 2010 
treninge za začetnike in druge, vsako sredo od 17. do 19. uro in vsak 
petek med 18. do 20. uro v telovadnici v Vnanjih Goricah. Informacije 
na telefon 040 977 957 (Andreja Jeglič) ali na http://brezovica.karate-
klub.com.

Karate Klub Panther 
Vnanje Gorice

V Notranjih Goricah so krstili obnovljeno igrišče 
z nogometnimi gosti

Letos, tik pred poletjem, je nogometno igrišče v Športnem parku 
Jama dobilo novo asfaltno prevleko. Kot je pojasnil predsednik KS No-
tranje Gorice - Plešivica Marko Čuden, so se za obnovo odločili, ker je 
bilo igrišče že močno dotrajano, pa tudi zaradi ljubiteljev nogometa, 
ki v športni park redno prihajajo na rekreacijo: »Glede na to, da veli-
ko število mlajših pa tudi malo starejših redno igra nogomet, smo se 
odločili za preplastitev starega in dotrajanega asfalta.« Športno so ga 
namenu predali na zadnji avgustovski petek, ko so na prijateljsko tek-
mo povabili ekipo Svea Lesna Litija, ki je bila v letošnjem letu državni 
podprvak, v preteklosti pa tudi večkratni državni prvak. »Prijateljske 
tekme so imele predvsem promocijski namen za popularizacijo malega 
nogometa. Mislim, da so obiskovalci videli takšno obliko nogometa, ki 
navdušuje,« je še povedal Čuden.

Gostje iz Litije so odigrali dve prijateljski tekmi, najprej z mlajšo 
ekipo domačega Športnega društva Jama in nato še z veterani. Bor-
beno igro obeh ekip je spremljalo sodniško oko sodnika Iva Mršiča iz 
Borovnice. Člani so proti gostom iz Litije zgubili 4:1., veterani pa 7:2. 
Vsi igralci in gledalci so bili zelo zadovoljni s prikazano igro. Domačini 
so v dar dobili knjigo, ki vsebuje pregled malega nogometa v Sloveniji. 
Vsi ljubitelji okroglega usnja pa so se strinjali, da rezultat ni tako po-
memben kot sam namen druženja in promocija malega nogometa v 
pravi luči. 

Vesna Novak

Velika kisla zmaga
Četrto leto zapored so kolesarji Športnega društva Vzpon nestrpno 

čakali na prvi teden v avgustu, ko je bila v koledarju amaterskih cestnih 
dirk na vrsti mednarodna amaterska etapna dirka Friuli Venezia Giulia, 
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že 37. po vrsti. Za celotno ekipo je to teden kolesarsko tekmovalne-
ga dopusta, ki smo ga zadnji dve leti preživeli v Bovcu in tako je bilo 
tudi letos. Večer pred prvo etapo je bil po nastanitvi čas za pogovor in 
osnovne napotke ter predvsem poudarek na tem, da začnemo dirko 
sproščeno, saj je prva etapa vedno nervozna. Tokrat se je končalo vse 
bolje od pričakovanega, saj je bil najbolje uvrščeni Slovenec s 5. me-
stom Tomaž Kališnik (ŠD Vzpon). Ravno tako so kolesarji športnega 
društva Vzpon tudi na drugi in tretji etapi zabeležili najboljše slovenske 
uvrstitve. Izjemno delo je v četrti etapi opravil Tomaž Kališnik, ki je 
ostal  pred zadnjim vzponom sam, skupaj s favoriti za etapno zmago 
in na koncu osvojil drugo mesto v etapi za Juretom Robičem in pred 
Alešem Hrenom. V skupni razvrstitvi je oblekel majico vodilnega, kar pa 
je bil poseben trenutek za celotno ekipo. Po podelitvi za ekipo Bicikel.
com žal ni bil trenutek za nepopisno slavje, ker se je v bolnišnici 60 ki-
lometrov stran, po padcu med dirko bojeval za življenje Andrej Lindič. 

37. etapna dirka za amaterje Giro Friuli Venezia Giulia bo zapisala 
zmagovalca Tomaža Kališnika (ŠD Vzpon), ki mu je to uspelo z eki-
pnim dirkanjem ekipe Bicikel.com, ki so jo sestavljali tekmovalci Tadej 
Blatnik, Uroš Komac, Gregor Vida, Simon Razpotnik, Andrej Lindič ter 
spremljevalki Neža Perne in Petra Zrimšek.

Generalno končna razvrstitev po 5-tih etapah (521 kilometrov; 12 
ur 36 minut 13 sekund; s povprečno hitrostjo 42,683 km/h)

1) Tomaž Kališnik (ŠD Vzpon) 2) Aleš Hren (Spezwtto) 1'33"; 3) 
Gianmario RovaleW (Team Chiappucci) 2'06"; 4) Federico Simioni 
(Spezzatto) 3'18"; 5) Tiziano Benedetti (Blubike) 4'19"; 6) Roberto 
Pagnin (Barbariga) 4'34"; 7) Mitja Oter (Barbariga) 5'37"; 8) Andrej 
Marolt (Barbariga) 5'44"; 9) Tadej Blatnik (ŠD Vzpon); 10) Mautizio 
D'inca (Eurovelo) 5'48"; 
Ekipna razvrstitev: 

1) Barbariga, 548; 2) Chiarcossohelp Haiti,327; 3) Izvir Vipava, 
248; 4) Bicikel.com, 234; 5) Eurovelo, 217.

Boštjan Svete

Razpis programov in urnik vadbe NTK Preserje
Pričetek vadbe NAMIZNEGA TENISA je v torek, 21.09.2010 

NAMIZNI TENIS - vpisujemo nove dečke in deklice od 1.– 2. razre-
da v Mali športni dvorani OŠ Preserje

Treningi so: TOREK  od 17:30 – 19:00 ure začetniki
  ČETRTEK od 17:30 – 19:00 ure začetniki
Vadbo bodo vodili trenerji Gerdina Sabina, Roman Peršin, Zdešar 

Žiga
   
NAMIZNI TENIS  - vpisujemo nove dečke in deklice od 3.– 4. ra-

zreda.
Treningi so: PONEDELJEK do PETEK od 17:30 – 19:45 ure v 

  veliki športni dvorani OŠ Preserje
Vadbo bosta vodila trenerja namiznega tenisa Benjamin Rogelj, g. 

Peršin Roman in g. Janez Petrovčič

NAMIZNI TENIS - rekreacija
Treningi so: TOREK in PETEK od 19:30 – 21:30 ure v mali špor 

  tni dvorani OŠ Preserje
informacije: g. Igor Petrovčič   041/ 663 373
  g. Roman Peršin   041/ 671 966
Datum vpisa in začetka športne vadbe za najmlajše in predšolske 

otroke bo objavljen naknadno. Vabljeni vsi, ki vas ta šport veseli, tudi 
iz sosednjih krajev. Vpis je možen  v času vadbe! 

NTK Prserje

NTK Preserje išče vaditelja ali vaditeljico 
(študent ali študentka Fakultete za šport)

za vodenje športne vadbe za najmlajše - v starosti od 1 - 3 leta 
skupaj s starši in športne vadbe za predšolske otroke –dečke in de-
klice v starosti 4-6 let.

Ekipa Bicikel.com (od leve proti desni) Neža Perne, Tomaž Kališnik, Andrej Lindič, Simon Razpotnik, Uroš 
Komac, Tadej Blantik in Gregor Vida.
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Ostalo

Gasilca iz Notranjih Goric na preizkušnji
V soboto, 11. septembra, je v Radovljici potekalo prvo edinstve-

no gasilsko tekmovanje z ameriško licenco, »FIREFIGHTER COM-
BAT CHALLENGE«, 
najtežji dve minuti v 
športu. Idejni avtor 
poligona, zdravnik in 
gasilec dr. Paul Davis, 
je hotel z njim preve-
riti usposobljenost 
poklicnih gasilcev v 
Ameriki, a je ideja 
kmalu prerasla v tek-
movanje svetovnih 
razsežnosti. Gre za 
najzahtevnejše tek-
movanje v gasilskih 
vrstah na svetu. Gasi-
lec tekmuje s popol-
no operativno opre-
mo, ki je težka 25 kg 
(zaščitna obleka in 
dihalni aparat). Ga-
silec diha zrak preko 
maske iz tlačne poso-
de. Preteči mora po 
stopnišču na stolp v 
3 nadstropje (13 m). 

S seboj mora nesti 25 kg zvite cevi. Ko pride do vrha, odloži cev in 
po vrvi potegne 30 kg težko utež (13 m visoko). Ko utež potegne do 
vrha, steče po stopnicah navzdol. Na poligonu s težkim kladivom 
udarja po železni kladi (75 kg), ki jo ima med nogama in jo mora 
premakniti za 1 m. Med ovirami teče 20 m, vzame polno cev z vodo 
in jo vleče nazaj 20 m skozi vratca in z vodo zbije tarčo. Spusti cev in 
zagrabi 80 kg težkega ponesrečenca, ki ga vleče 25 m do cilja. Tek-
movalcu ne sme zmanjkati zraka v tlačni posodi, vsaka napaka pa se 
točkuje z kazenskimi sekundami oziroma diskvalifikacijo.

Na tekmovanju sta sodelovala dva operativna gasilca gasilske 
enote Notranje Gorice – Plešivica, Luka Oblak in Matjaž Rakovec. 
Nastop sta opravila v kategoriji posamezno, kjer je med 85 tekmo-
valci iz vse Slovenije Luka zasedel 11. mesto, Matjaž pa 25. mesto. V 
kategoriji pari sta osvojila prvo mesto in edina pokazala tekmecem, 
kako se na progi postavi čas pod 2 minuti. Zmago sta si zagotovila 
s prednostjo štirih sekund pred drugouvrščenima. Trud naše dvojice 
je bil poplačan z glavno nagrado tekmovanja - izolirnim dihalnim 
aparatom. Poleg tega pa je naša dvojica domov prišla tudi z novo 
izkušnjo, kaj pomeni premagati tak poligon. Na prizorišču je bilo 
moč videti veliko vztrajnosti, močne volje in jeklene trme naših ga-
silcev. Zaradi izčrpanosti so nekateri tekmovalci poligon zapuščali v 
spremstvu reševalne ekipe, nekateri pa so se dobesedno priplazili do 
cilja in zvlekli ponesrečenca preko ciljne črte. Obema operativcema 
se zahvaljujem za trud in čestitam za osvojeno nagrado, ki je že v 
operativni pripravljenosti, da zagotovi dodatno varnost gasilcem na 
intervenciji in pomoči potrebnim občanom. 

Štefan Jeraj, 
poveljnik PGD Notranje Gorice –Plešivica
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Izlet za veterane
Planinsko društvo Podpeč – Preserje vabi vse veterane in člane 

društva, v torek, 5. oktobra 2010, na Sleme (1911 m). 
Odhod izpred OŠ Preserje je ob 7. uri, ustavili se bomo tudi v 

Kamniku, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici.
Peljali se bomo skozi Kranjsko Goro in nato na gorski prelaz 

Vršič. Od tu bomo nadaljevali našo pot na Vratca in nato na Sle-
me. Hoje bo približno uro in pol. Na vrhu bo krajši počitek in nato 
povratek po drugi poti v Tamar. Do Tamarja bomo hodili približno 
dve uri. V Tamarju se bomo malo oddahnili, pomalicali in potem 
odšli v Planico, kjer nas bo čakal avtobus. Domov se bomo vrnili 
predvidoma ob 18. uri. 

Cena izleta je 15,00 EUR. Prijave zbira Marko Goršič, na 041 
795 006 (v večernih urah). Zadnji rok za prijave je nedelja, 3. 10. 
2010. 

Izlet bo vodil  planinski vodnik Marko Goršič.
PD Podpeč - Preserje

Srečanja nas povezujejo in utrjujejo medsebo-
jno zaupanje
Nekaj utrinkov s 47. seje UO ŠKTD Lokvanj

Srečanje na Pristavi je odlično uspelo. Iskrena hvala za pomoč 
vsem dobrim ljudem in še posebej Marjanu in Minki. Prijetno nas 
je presenetil tudi ogled nove apnenice. Predstavil nam jo je Rado 
Jerina, ki je velik strokovnjak tudi na tem področju. Čestitamo Gre-
benčevi družini, saj so zaslužni, da ta naravno - kulturna dediščina 
pri nas še ne bo izumrla.

Zaradi dežja je bilo srečanje barjanskih občin najprej presta-
vljeno s sobote na nedeljo. Kljub temu nam je uspelo sestaviti ekipi 
tudi za nedeljo. Žal pa to ni uspelo nekaterim drugim občinam, 
zato je srečanje po istem programu prestavljeno na 11. 6. 2011 v 
Vrbljenju. 

V pripravah na jesenske aktivnosti v svojih krajih smo iskali reši-
tve za bolj varne poti. Tako tokrat predlagamo v proučitev in zaris 
»začasnega« prehoda pri bankomatu v Podpeči. Iščemo pa tudi 
načine, kako najbolj učinkovito zaščititi naravno in kulturno dedi-
ščino, da lastnikom ne bo v breme. Gotovo se je o tem dobro po-
svetovati med seboj. Te priložnosti prinašajo seveda tudi formalna 
in neformalna medsosedska srečanja, na katerih se je najlažje do-
govarjati tudi o razreševanju skupnih zadev. 
Jesenski Sosedov dan

Ljudje smo od nekdaj različni med seboj. To je dobro, če se 
zaradi tega ne povečuje medsebojno nezaupanje. Glavni namen 
sosedovega dne je torej  v povečanju medsebojnega zaupanja, ki 
pa se ga naučimo doma, v domači soseščini in domačem kraju. Se-
veda z medsebojnim sožitjem in delovanjem v skupno dobro. To ni 
nič novega, saj so se s tem soočali že naši predniki in tudi Prešeren 
je to izpostavil v Zdravljici. Je pa novo to, da je 42. Sosedov dan 
in s tem tudi Občina Brezovica predstavljena še na dveh straneh v 
reviji STO »Doživite Slovenijo«. Povabljeni torej k medsosedskem 
sodelovanju na vseh področjih! 
Občinski praznik 4. oktober

Z mešanimi občutki se spominjam seje, ko smo sprejeli datum 
občinskega praznika. V razpravi pred glasovanjem so nekateri z 
»levice« predlagali 27. april in podobne datume iz prejšnjega siste-
ma. Z »desnice« pa so prihajali najrazličnejši predlogi, na primer 
datumi lastnega rojstva. Več izvoljenih v občinski svet se je pač iz-
ražalo podobno površinsko, kot tudi pri mnogih drugih temah. 
Predvsem iz spoštovanja do celotne skupnosti in vsem nam skupne 
zgodovine, ki so jo tisočletja oblikovali že mnogi rodovi pred nami, 
sem vztrajal na 4. 10., dnevu ustanovitve občine. Tudi zato, ker se 
ujema z godom Svetega Frančiška  Asiškega, zavetnika vseh živali. 
Verjetno s pristno kulturno dediščino neobremenjeni ljudje tudi 
zaradi njega posvečamo večji varnosti cel mesec oktober. Že naši 

predniki pa so ga poimenovali za roženvenski mesec. Podobno je 
tudi še danes. O tem se lahko prepriča vsak, z obiskom naših naj-
starejših zakladnic kulturne dediščine. In čemu vse te priprošnje, ki 
podobno kot ob Božiču in Novem letu, množijo mir in dobro? Go-
tovo za to, da bi lepše preživeli nam odmerjene trenutke večnosti in 
nam zaupano lažje oplemenitili ter ohranili zanamcem! 

Vsem, ki razumete naša prizadevanja in pomagate skupnosti 
se iskreno zahvaljujem in želim čim več uspeha v oktobru, ki ga 21. 
leto imenujemo tudi mesec izboljšanja varnosti na vseh področjih. 

Drago Stanovnik, v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Kontrolni pregled za področje navzkrižne sklad-
nosti v letu 2010

Poleg kontrol, ki smo jih predstavili v avgustovski številki Barjan-
skega lista, se na kmetijah vrši tudi kontrola »Navzkrižne skladnosti«. 
Navzkrižna skladnost je skupek zahtev, ki na celotnem območju EU 
v prakso prinaša novo zavedanje o nujnosti upoštevanja evropske in 
domače zakonodaje na kmetijskem področju. Prejemniki subvencij 
morajo upoštevati zahteve, ki varujejo okolje ter zdravje ljudi in živa-
li. Za vsako kršitev je predpisana višina kazenskih točk od 10 do 100. 
Od števila kazenskih točk, ki jih kmetija zbere, je odvisno znižanje 
subvencijskih plačil. V primeru ponavljanja kršitve na kmetiji se sma-
tra, da gre za namerno kršitev, sankcija pa je lahko tudi neizplačilo 
celotnih subvencij. V novem Priročniku za izvajanje zahtev navzkrižne 
skladnosti za kmetijska gospodarstva, so na 163 straneh opisane vse 
zahteve glede izpolnjevanja pogojev. Gradivo je obsežno, vendar vsa 
področja niso vezana na vašo kmetijo. Če se določeno kmetovanje 
ali opravila na kmetiji ne izvajajo, niso podvržena pregledu, kot na 
primer reja prašičev, reja drobnice, uporaba fitofarmacevtskih sred-
stev, uporaba odpadnega blata za gnojenje. Vse zahteve NS so zajete 
v 20. poglavjih priročnika.

V primeru, da želite pregled izpolnjevanja zahtev navzkrižne 
skladnosti na vaši kmetiji, lahko pokličete kmetijsko svetovalno 
službo. Pregled s strani kmetijske svetovalne službe je zgolj sveto-
valnega namena in ni v nobeni povezavi s kontrolami, ki jih izvaja 
ARSKTRP ali inšpekcijske službe.
Zahtevki za posebno premijo (biki/voli) in ekstenzivno rejo 
govedi (krave dojilje)

V primeru zakola (biki, voli): za drugo obdobje od 1. junija do 
30. septembra 2010, se zahtevek odda v oktobru 2010.

Dodatno plačilo za ekstenzivno rejo ženskih govedi: za telitve 
v času od 1. aprila do 31. julija 2010, se zahtevek prav tako odda 
oktobra 2010.

Zahtevki se oddajo v času uradnih ur, v elektronski obliki, v po-
nedeljek in sredo ali po predhodnem naročilu na telefonsko števil-
ko: 01/256 57 91 (izpostava Vič).

Kmetijska svetovalna služba
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Marija Debevec upihnila stoto svečko
Sredi septembra je bilo slovesno in veselo v Kamniku pod Krimom, 

kjer je častitljivih sto let praznovala občanka Marija Debevec ali Micka, 
kot jo kličejo domači. Ob visokem jubileju so ji čestitali župan Metod 
Ropret, podžupan Marko Čuden, predsednik krajevne skupnosti Pod-
peč - Preserje Janez Šuštaršič, domači župnik Marko Košir, predsednica 
domačega društva upokojencev Vida Šuštaršič, predstavniki župnijske-
ga Karitas in njeni domači.

Gospa Micka se je rodila na Rakitni, 14. septembra 1910. Njen ne-
čak Dušan Debevec nam je zaupal: »Teta je celo življenje samo delala, 
tako da se ni imela časa niti poročiti niti imeti otrok. Je pa izredno 
prijazna, dobrovoljna in pobožna. Vera ji je v vseh teh letih pomagala 
prebroditi težave in stiske ter dočakati to lepo starost, ki jo marsikdo 
izmed nas verjetno ne bo doživel.« V Kamnik pod Krimom se je prese-
lila leta1963, ko so umrli njeni starši. »Zdaj je vesela, če jo kdo obišče 
in z vsakim rada deli svoje življenjske zgodbe in izkušnje. Rada prepeva 
pesmi, sama pa jih včasih tudi piše. Rada zapoje kako partizansko, 
najraje pa ima Marijine pesmi. V tolažbo ji je tudi, da je njena hiša pod 
Žalostno goro in je tako lahko vedno v stiku s svojim bogom,« je še 
povedal njen nečak.

Micka izhaja iz družine, kjer je bilo petja, glasbe, pripovedovanja 
prigod in dogodivščin vedno na pretek. To je dokazala tudi na vče-
rajšnjem praznovanju, kjer smo vsi zbrani občudovali njeno igrivost, 
veselje in zgovornost. Gospa Micka nam je recitirala poezijo, užitek pa 
jo je bilo opazovati, ko je pela skupaj z moškim upokojenskim pevskim 
zborom. Vsi zbrani so ji ob rojstnem dnevu zaželeli še veliko zdravja, 
miru in notranje sreče, ki je gospe Micki gotovo ne manjka.

Vesna Novak

Koliko lahko prihranimo za ogrevanje
Dajatve pri kurilnem olju se bodo občutneje povečale. 
Ali ste vedeli, da v slovenskih gospodinjstvih prevladujejo zastareli 

in večinoma predimenzionirani kotli za ogrevanje na kurilno olje, ki so 
po nekaterih ocenah v povprečju starejši od 15 let?  V kar nekaj obči-
nah, kjer so že opravili analize in preglede ob pripravi lokalnih ener-
getskih konceptov, so ugotovili, da so ravno starejši kotli eden izmed 
glavnih razlogov za visoko porabo energije gospodinjstev in hkrati pri-
ložnost,  za doseganje velikih  prihrankov energije kot tudi denarja, ob 
hkratnem izboljšanju kakovosti zraka. 

Do izgradnje plinovodnega omrežja za zemeljski plin so se investi-
torji največkrat odločali za sistem ogrevanja na osnovi kurilnega olja. 
Pri takratnih gradnjah so bile fasade in strehe slabo ali nič izolirane, 
prevladovala je vgradnja manj kakovostnih in tehnično zastarelih le-
senih oken. Danes lastniki pazljivo razmišljajo tako o toplotni izola-
ciji gradbene konstrukcije, s katero lahko privarčujemo z energijo, ka-
kor tudi o drugih oblikah ogrevanja, ki manj obremenjujejo okolje s 

škodljivimi izpusti, so cenovno ugodnejše in energetsko varčne. Tudi 
država se je odločila, da bo podprla ta prizadevanja in poskrbela za 
subvencioniranje ali kreditiranje naložb tistih  občanov, ki se odločajo 
za ukrepe,  s katerimi bodo varčevali energijo. 

Med prehodi na ekonomične in  okoljsko ustreznejše energente ve-
lja izpostaviti zemeljski plin. Ta je zanimiv za  uporabnike, ki se odlo-
čajo za novogradnjo ali prenovo, predvsem na tistih območjih, ki že 
imajo razvejano plinovodno omrežje. 

Tudi sami distributerji nudijo odjemalcem, ki se odločajo pri no-
vogradnjah ali prenovah svojih stavb za prehod na zemeljski plin, vr-
sto ugodnosti: od kreditov z ugodno obrestno mero, do brezplačne 
izdelave celotnega projekta notranje plinovodne napeljave, brezplačne 
demontaže z odvozom starih ogrevalnih peči in celo brezplačen obisk 
strokovnjaka. 

Prof. dr. Vincenc Butala iz Fakultete za strojništvo je preračunal, kakšni 
bi bili učinki, če bi vsaj 30 odstotkov od 160.000 kotlov na kurilno olje, 
kolikor naj bi jih po nekaterih ocenah imeli v Sloveniji, zamenjali s kotli 
na zemeljski plin. Pri zamenjavi starejših kotlov na kurilno olje z novimi 
kondenzacijskimi kotli na zemeljski plin bi se poraba energije pri po-
sameznemu odjemalcu zmanjšala za 30 odstotkov, emisije CO2 pa bi 
se znižale za 94 ton na leto. Po novih predpisih na področju učinkovite 
rabe energije se pri uporabi plinastih goriv lahko vgrajuje le konden-
zacijske kurilne naprave in napredne plinske tehnologije alternativnih 
sistemov z visokim energetskim izkoristkom. 

Če seštejemo od 15 do 30 odstotkov boljši izkoristek sodobne teh-
nologije plinskih kotlov in v povprečju za 15 odstotkov  nižje cene ze-
meljskega plina, lahko gospodinjstva na letni ravni prihranijo vsaj 30 
odstotkov ali več denarja za ogrevanje. Na ta način se vložena sredstva 
povrnejo dokaj hitro (v  nekaj letih), po tem obdobju pa se odjemalci 
udobno ogrevajo z velik nižjimi stroški.

Prehod na zemeljski plin pa je še toliko bolj upravičen, ker v priho-
dnosti ni mogoče napovedati natančne cene kurilnega olja, lahko pa 
se predvidi smer njenega gibanja. Država je v več dokumentih napove-
dala, da se bodo dajatve pri kurilnem olju postopoma dvigovale in do 
leta 2020 se bo cena kurilnega olja izenačila s ceno pogonskega die-
selskega goriva na bencinskih črpalkah. Po trenutnih cenah to pomeni 
podražitev kurilnega olja za 56 odstotkov oziroma 0,42 evro/l. Razlog 
za tako politiko je v dejstvu, da kurilno olje zelo onesnažuje okolje. Dr-
žava želi na tak način zmanjšati njegovo porabo. Zato z odlašanjem 
odločitve o vgradnji bolj ekonomičnega sistema ogrevanja ne tratimo 
le časa in energije temveč tudi svoj denar.

Mag. Urban Odar, direktor Gospodarskega interesnega združenja  
za distribucijo zemeljskega plina  postavlja zemeljski plin za naslednika 
lesa, premoga in nafte ter predhodnika vodika. Po podatkih Evropske 
okoljske agencije (EEA) 45 odstotkov prebivalstva Slovenije živi na ob-
močjih, kjer je zrak prekomerno onesnažen s prašnimi delci. V Sloveniji 
je na leto kar 1.700 prezgodnjih smrti zaradi posledic bolezni, ki jih 
povzroča onesnaženje s prašnimi delci. Poleg tega imajo prašni delci 
še vrsto drugih negativnih učinkov. Pri uporabi zemeljskega plina pa 
prašni delci ne nastajo, zato je zemeljski plin tako tudi v Sloveniji naj-
primernejši energent za oskrbo v urbanih območjih. Država in občine 
bi si zato morale prizadevati za čim večji priklop odjemalcev na pli-
novodno omrežje. To bi vplivalo na boljšo kakovost zraka v lokalnih 
skupnostih  in s tem na izboljšanje bivalnih pogojev in posledično na 
zdravje prebivalstva.

Ob prenavljanju, obnovi, novogradnji, odločanju o  zamenjavi grel-
nega kotla si uporabne informacije o značilnostih uporabe  zemeljske-
ga plina preberite na: www. zemeljski –plin.si.

GIZ DZP

Uničena cesta Podpeč – Preserje 
V uredništvo Barjanskega lista pa smo prejeli tudi pritožbo krajana 
Preserja, ki je ogorčen nad uničevanjem ceste Podpeč – Preserje. Pred-
vsem ga moti, da kljub znakom za prepoved, prevoznik iz sosednje 
občine s štiriosnimi tovornjaki vozi gradbene odpadke v kotanje nad 
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Gorenjo Brezovico. Vsa opozorila so zaman. V vasi Preserje na stano-
vanjskih hišah nastajajo razpoke, odgovorni pa ne ukrepajo. 

Marko Goršič

Pomagajte prizadetim ob poplavah!
RDEČI KRIŽ: Prispevke preko Rdečega križa lahko naka-
žete na: TRR 03100 - 1111122296, sklic 937044, s pripisom 
"Poplave 2010". SLOVENSKA KARITAS: Slovenska Kari-
tas, Kristanova ulica 1, 1000 Ljubljana, na TRR: 02140–
0015556761, sklic 00 2011, namen ''Poplave Slovenija''. 

Hotel na Rakitni bo prve goste sprejel 10. oktobra
Tako je napovedala direktorica podjetja Effekt in lastnica bo-

dočega hotela ob rakiškem jezeru Meta Šimenko. Ta je že zgra-
jen ob rakiškem jezeru, opraviti mora le še uporabno dovoljenje. 
Občina Brezovica bo tako v kratkem dobila svoj prvi hotel, v 
njem pa bo 36 sob, picerija, savne, bazen in še marsikaj, kar bo 
popestrilo bivanje v kraju. Če bo šlo vse po sreči, bodo hotel za 
prve goste odprli 10. oktobra ob 10. uri. Zgodba s hotelom na 
Rakitni sicer ni od včeraj. Investitor projekta, podjetje Effekt iz 
Vnanjih Goric, se je pred leti prijavilo na razpis za evropski denar 
iz skladov za razvoj podeželja in turizma v odmaknjenih krajih, 
vendar na razpisu ni uspelo. Tako je moralo samo pridobiti ves 
potrebni denar, zaradi česar se je projekt zavlekel za nekaj let. 
Sicer pa je tudi brezoviški župan Metod Ropret mnenja, da bo 
hotel zagotovo močno popestril turistično ponudbo na Rakitni 
in dvignil standard kraja.

Vesna Novak

Obvezno zatiranje ambrozije
V začetku avgusta je začela veljati odredba o ukrepih za za-

tiranje škodljivih rastlin iz redu Ambrosia. Predvsem pelenoli-
stnata ambrozija se pojavlja v Sloveniji v večjih populacijah in 
predstavlja zaradi povzročanja inhalacijskih alergij vrsto, ki jo je 
nujno potrebno zatirati. Kot nezahtevna , invazivna rastlina se 
pojavlja na zapuščenih in neobdelanih površinah, kjer je iz raz-
ličnih vzrokov prišlo do večjih premikov zemlje. Nenadzorovano 
nasipavanje kmetijskih površin na Ljubljanskem barju z zemljino 
iz različnih virov je povzročilo obsežno zaraščanje z ambrozijo 
tudi na barju. Na podlagi odredbe mora imetnik zemljišča, na 
katerem raste škodljiva rastlina, z namenom preprečevanja šir-
jenja in za zatiranje škodljive rastline izvesti naslednje ukrepe:
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SEZNAM PREJETIH KANDIDATUR (župan, 
občinski svet,) - 16.9.2010

Občinska volilna komisija je do 19. ure 15.9.2010 sprejela nasle-
dnje kandidature za župana in občinski svet. 

Vse vloge so bile pregledane in bodo izdane odločbe o potrditvi 
kandidatur. 

Zap. 
Št.

Vlagatelj - predlaga-
telj

Kandidatura 
ŽUPAN

OBČINSKI SVET

1. Skupina volivcev
Neodvisni kandidat

METOD 
ROPRET

2. DeSUS OBČINSKI SVET

3. LISTA ZA ČISTO PI-
TNO VODO

OBČINSKI SVET

4. SDS OBČINSKI SVET

5. LDS  OBČINSKI SVET

6. LISTA ZA RAKITNO OBČINSKI SVET

– odstraniti škodljive rastline s koreninami vred ali odstra-
niti njihov nadzemni del na način, da se škodljiva rastlina v tej rastni 
dobi ne obraste več;

– opraviti nadaljnja redna opazovanja zemljišč v rastni dobi do 
konca septembra.

Informacije, ki bodo v pomoč pri prepoznavanju in zatiranju am-
brozije najdete na svetovnem spletu.

Orion

7. NEODVISNA LISTA 
ZA RAZVOJ OBČI-
NE BREZOVICA

OBČINSKI SVET

8. N.Si. OBČINSKI SVET

9. SMS – ZELENI OBČINSKI SVET

10. SD OBČINSKI SVET

11. ZARES OBČINSKI SVET

12. SLS OBČINSKI SVET

13. ZELENA KOALICIJA OBČINSKI SVET

Tajnik OVK
Ivanka Stražišar

Kampanja NE-ODVISEN.SI
NE-ODVISEN.SI je široka, vseslovenska družbeno odgovorna kam-

panja, katere namen in cilj je otroke, mladostnike in odrasle ozaveščati 
o različnih pasteh odvisnosti in jih usmerjati k zdravemu načinu življe-
nja. Kampanja je nastala leta 2007 in je pod sloganom »Potegni črto 
čez odvisnost« potekala po območju Severne in Južne Primorske.

Pod častnim pokroviteljstvom predsednika Republike Slovenije dr. 
Danila Türka in s skupino stalnih zunanjih sodelavcev, strokovnjakov 
z različnih področij ter ustanov se je NE-ODVISEN.SI razvila v vseslo-
vensko kampanjo, katero podpirajo tudi številne medijske, glasbene 
in športne osebnosti. Letošnja kampanja NE-ODVISEN.SI poteka pod 
pozitivnim sloganom »Nariši nov dan« in ozavešča tako otroke in mla-
dostnike, kakor tudi odrasle.

V mesecu septembru bomo skupaj z Osnovno šolo Brezovica, 
Osnovno šolo Preserje ter Vrtci Brezovica, kampanjo gostili tudi v naši 
občini. Dvodnevni dogodek, ki se bo zgodil 23. in 24. septembra na 
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Razdala si delu svoje moči, 
ljubezen otrokom, Bogu molitve,
potem si se trudna sklonila in 
v zrelem poletju odšla, naša draga mama

IVANKA PETELIN, 
šivilja iz Goričice

1909 - 2010, roj. Malavašič  
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, hvala za vse cvetje in sveče, 
za vse prispevke v dober namen. Hvala gospodu župniku za dolgoletno 
duhovno oskrbo in pogrebno svečanost. Hvala pogrebcem, pevcem, sploh 
vsem, ki ste pomagali, da smo se od nje lepo poslovili. Če dočaka človek tako 
častitljiva leta, potrebuje kar nekaj let skrbi in pomoči pri domačih opravilih, 
v zadnjem času je bila potrebna tudi nega. Vse to sta tiho in vdano in skrbno 
opravila sestra Fani in njen mož Jožko. Tega ne poplača noben denar. Vedita 
pa, da vemo in da smo hvaležni. HVALA!

Hči Marija Mazi v imenu sorodstva

Ni te več na polju ne v hiši,
Nič več glas se tvoj ne sliši,
Če lučko na grobu upihnil bo vihar,
V naših srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA
Ob prehitri izgubi

FRANCA KNEZA
se iskreno zahvaljujemo vsem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in 
svete maše. Še posebna zahvala pogrebni službi Vrhovec, g. župniku Marku 
za opravljen obred, g. Poloni za lep poslovilni govor, sestrični Ani in sosedovi 
mami Angelci za vsestransko pomoč. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti. 

Sin Franci z družino

Kratko  tvoje je bilo življenje,
ki si ga živel.
Le malo kdo te je razumel.
Bil si priden in pošten,
mlad, preveč mlad si odšel.

VINKO RIHAR
(1964 – 2010)

Ob nenadni izgubi sina in brata se iskreno zahvaljujemo vsem sorod-
nikom, prijateljem, sosedom in sodelavcem za pisno in ustno izrečeno 
sožalje, darovano cvetje, svete maše in sveče. Iskrena hvala Srečku Ker-
mavnerju za poslovilne besede, gospodu župniku za duhovno tolažbo 
in cerkveni obred, trobentaču, pevcem, pogrebni službi Pieta in Gorski 
reševalni postaji Brnik. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zad-
nji poti.

Mama in brat z družino

Vinku v slovo
Ne bom govoril o kavbojih in Indijancih, ravbarjih in žandarjih, Nemcih in par-
tizanih in drugih bolj ali manj domiselnih igrah, s katerimi smo se kot otroci 
preganjali po prašnih vaških cestah, po Brcih, Velikem vrhu, okoliških poljih in 
travnikih. Tudi ne bom omenjal vseh neštetih podaj, golov in košev v Predalah 
in po domačih dvoriščih, ki so se marsikatero popoldne ali večer spremenila 
v imenitna športna prizorišča, se spuščal v globoka modrovanja med nočnimi 
pešačenji iz znamenite Berde ali našteval vseh drugih vragolij iz časov našega 
skupnega odraščanja, takrat še brez računalnikov in interneta.
Govoril bom o Vinku danes, ko so se naša pota počasi razšla in smo se le še 
poredko srečevali ob kakšnih dogodkih, bolj ali manj nenačrtovano in po 
naključju. Z njim največkrat na kakšnem koncertu. Kajti glasba je bila prva od 
njegovih velikih strasti in ljubezni. Danes, nekoliko z distance, ne vem pravza-
prav natančno, kdo je koga okužil s punkom, jaz njega ali on mene, vem pa, da 
kadar je beseda nanesla na kakšno ploščo, koncert ali drug glasbeni dogodek, 
se je Vinko iz nekoliko vase potegnjenega molčečneža spremenil v pravo malo 
glasbeno enciklopedijo. Spomnim se, kako mi je še pred kratkim z navdušenjem 
pripovedoval katerih festivalov in koncertov doma in v tujini se je in katerih se 
še namerava udeležiti. Žal mu je usoden korak na grebenu ene naših najlepših 
gora prekrižal načrte. 
Sicer pa so bile gore druga njegova velika strast. Še posebej potem, ko je nekoč 
prav tako zelo čislano kolo, s katerim je prevozil stotine in stotine kilometrov, 
parkiral nekam tja v kot. Medtem ko sem o njegovih podvigih na raznih mara-
tonih in drugih kolesarskih prireditvah, slišal bolj iz tretjih ust, sva kakšno gor-
sko turo urezala tudi skupaj. Danes žal vem, mnogo premalo.
Ravno ob najinem zadnjem srečanju, zadnje čase sva se namreč nekoliko bolj 
pogosto srečevala, saj je Vinko pogosto zahajal v knjižnico, mimo katere hodim 
v službo in domov, sva kovala nove načrte za še kašen tovrsten skupni podvig. In 
kakšna ironija, omenjen je bil tudi Prisank. 
Poleg tega mi je na omenjenem srečanju kazal tudi zanimive posnetke z nekat-
erih zadnjih koncertov, ki se jih je udeležil doma in v tujini. In tedaj sem v njegov-
ih besedah in slikah zaslutil še eno njegovo strast, do tedaj neznano – fotografi-
jo. Kdo bi si mislil, da bo prav to zanj usodno. Nekako tako, kot petje ruševca v 
tisti znameniti Finžgarjevi črtici. Nepreviden korak ob iskanju najboljše pozicije, 
pogleda, motiva, tam gori, visoko na strmem pobočju je prekinili njegovo polno, 
zanimivo in pestro življenjsko pot.
Dragi Vinko, žal nama ni dano, da bi v tem življenju še kdaj skupaj stopila 
na kakšen vrh, ali da bi najina ušesa še kdaj skupaj uživala v hrupu kakšnega 
koncerta. Obljubljam pa ti, da boš, ko bom naslednjič koračil po kakšni plani-
ski stezici ali se gnetel med preznojeno množico pod odrom zagotovo v mislih z 
menoj. Dokler se morda nekega dne znova vsi skupaj ne srečamo v nekem dru-
gem času in prostoru. Kdo ve?
Mislim, da je danes idealen dan za poslušanje Nietov.

Srečko Kermavner

ZAHVALA
V 60. letu nas je po hudi 
in dolgi bolezni zapustila 

žena, mami in mama
 

JOŽICA LIPOVEC
z Jezera

Zahvaljujemo se vsem, ki so nam izrekli sožalje, darovali cvetje in sveče ter jo 
pospremili na zadnji poti. Zahvaljujemo se gospodu župniku Marku Koširju 
za opravljen obred, Marku Susman za lepe poslovilne besede, pogrebni 
službi Vrhovec in pevcem. Zahvaljujemo se tudi dr. Igorju Gabrielu in osebju 
Onkološkega inštituta.

Vsi njeni

obeh osnovnih šolah, bo ponudil druženje z otroki, mladostniki in od-
raslimi. V obliki interaktivnih dogodkov bodo na sproščen način izme-
njavali izkušnje in oživljali v današnjem času pozabljene vrednote. 

Večerni del prvega dne bo na OŠ Brezovica namenjen vsem odra-
slim, na katerem bodo vrhunski strokovnjaki z obiskovalci izmenjavali 
svoje znanje, izkušnje in mnenja na teme o kakovostnem starševstvu, 
usklajenosti vzgojnega ravnanja ter postavljanju meja v vzgoji.

 Občina Brezovica
 

Spremenjen delovni čas Knjižnice Podpeč

Od 6. oktobra 2010 bo Knjižnica Podpeč namesto ob 
sredah odprta ob četrtkih dopoldne, od 10. do 14. ure.
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BARJANSKI

KOLEDAR 

25.9. 8.00 Rakitna  Iz Rakitne na štirimejo in na Krvavo peč
25.9. 10.00 Dvorana DUOL  Športni dan Občine Brezovica
26.9. 18.30 Telovadnica Vnanje Gorice  Taiji in qigong, začetna skupina
26.9. 19.30 Telovadnica Vnanje Gorice  Taiji in qigong, nadaljevalna skupina
26.9. 7.00 Z Brezovice  Izlet na Debelo peč
27.9. 18.00 Knjižnica Brezovica  Razstava »Moj domači kraj«
1.10. 17.00   Predstavitev nove Grebenčeve apnenice med Podpečjo in Preserjem
1.10. 10.00 Podpeč  15. Ex tempore Breza
2.10. 10.00 Vrbica  Pohod 4 občin in srečanje v Vrbici
3.10. 7.00 Z Brezovice  Izlet na Lajnar, Slatnik, Možic in Soriško planino (prijave na 041 795-006, v večernih 

    urah)   
4.10. 18.00 Knjižnica Brezovica  Pravljična urica
6.10. 17.00 Knjižnica Brezovica  Ustvarjalno srečanje »Ustvarjamo med knjigami«
10.10. 15.00 Sv. Martin, Notr. Gorice  Blagoslov novih zvonov          
17.10. 6.00 Z Brezovice  Izlet na Klek – goro čarovnic (prijave na 041 795-006, v večernih urah) 
19.10. 19.30 Knjižnica Brezovica  Potopisno predavanje »Avstralija – dežela tam spodaj«

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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